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Kære medlemmer! 

Mandag den 24. oktober rigger vi skibet af efter en dejlig sommer på Limfjorden. 

Skibet har vist sig absolut sødygtig ‐ en fornøjelse, så tak til de mange frivillige, der 

har bygget skibet og holder det i god stand. 

Vi starter klokken 9.00  på mandag og alle interesserede er velkomne ‐ der er "åbent 

skib". 

Repræsentanter for bestyrelsen er til stede og vil gerne fortælle om planerne for 

den kommende sæson. Der er opgaver til endnu flere frivillige, så kom, hvis det har 

din interesse. 

2016 har været et "begynderår" ‐ vi har brug for 

flere "skippere" i næste sæson. Det er en 

forudsætning for at kunne tilbyde flere medlemmer 

og sponsorer sejlture. Formanden og andre 

"skippere" vil gerne stille sig til rådighed for at 

oplære interesserede. Måske kender I nogle sejlere 

eller unge, der drømmer om at sejle, så kontakt 

venligst formand for bestyrelsen Kenneth Bro. Der er 

planer om VHF kurser i nærmeste fremtid, så på den 

måde starter næste sæson allerede nu. 



Det er vigtigt for bestyrelsen, at det netop er et "fælles skib" og ud over faste ture 

på fjorden for medlemmerne har der været fantastiske søndage, hvor medlemmer 

fra Værestedet Aktivitetshuset har nydt sejlture med kaffebord og hyggeligt 

samvær.  

Skibet har også deltaget i diverse træskibstræf i 

forskellige havne, hvor skibet har været et flot 

vartegn for Lemvig og skabt rum for gode 

oplevelser. 

Tilbage står, at vi ønsker et højere 

aktivitetsniveau, hvor flere medlemmer 

tilbydes sejlture forår og sommer, men det vil 

som sagt kræve flere skippere. 

Vi har trofaste sponsorer, som forhåbentlig også vil 

hjælpe os økonomisk fremadrettet. Det kræver at 

foreningen er aktiv og udlever ambitionen om et højt 

aktivitetsniveau, så mange får glæde af skibet. 

Måske vil lystfiskeri eller andre nye aktiviteter kunne 

realiseres til næste år. 

Nyhedsbrevets foto fortæller bedre end ord, om det 

gode liv på Limfjorden om bord på Anni Thrysø. 

Vi ser frem til næste sæson og håber at se jer om bord! Uden medlemmer intet skib, 

så tak til alle jer der har bidraget med medlemskab i 2016!! Vi håber, det må 

fortsætte. 

Ved udgangen af 2016 har vi 138 medlemmer, hvilket er 

tilfredsstillende, men hvorfor ikke sætte barren højt og satse 

på 200 medlemmer i den kommende sæson! 

Venlig hilsen  

Kenneth Bro 

Formand for Colin Archer Laug 


